

Torpa skog tomtägareförening, Ekonomisk förening

Protokoll styrelsemöte nr 7. Digitalt i Teams

Närvarande:

Gunnel Forsberg, ordförande.

Jan-Olov Wall, kassör

Margaretha Wiechel

Kent Emtelin

Anders Wecke

Lars Stendahl

Frånvarande:

Anders Fagerlind,

Under §1

Joachim Wolf, valberedningen

Göran Westberg, valberedningen

Hans Lindberg, Nässelvikens bryggkommittén

§1 Mötets öppnande

- Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat.
- Joachim Wolf samt Göran Westerberg redogjorde för valberedningens arbete. Tidpunkt och former för årsmötets genomförande diskuterades liksom behovet av att hitta någon som kan granska föreningens räkenskaper för 2020.
- Hans Lindberg redogjorde för verksamheten vid Nässelviken.

§2 Godkännande av dagordning

- Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§3 Föregående mötesprotokoll

- Protokollet godkändes.

§4 Skrivelser

- Inget att rapportera

§5 Rapport

- Delar av styrelsen inklusive Skogsguppen har haft möte med Mälare Timber för att i detalj gå igenom och komma överens om planeringen av deras resterande arbeten.
Jan-Olov respektive Kent följer upp det som kommits överens om.

§6 Ekonomi

- Samtliga medlemsavgifter fram till och med verksamhetsåret 2020 är nu reglerade. Noterades det orimliga i att det krävts att styrelsens tagit personlig kontakt med ett flertal medlemmar för att få in betalningarna.
- Det ekonomiska läget följer plan.
- Noterades att vi fortsatt saknar någon som är villig att granska räkenskaperna då de valda revisorerna meddelat att de inte kan åta sig uppdraget.

§7 Verksamhetsplanering

- Städdag 24 April. Beslutades att kalla till städdag men att någon samling vid Torpaängen eller Notvarpsvägen inte är aktuell på grund av läget rörande Corona. Beslutades vidare att avdrag på medlemsavgiften inte görs denna gång.
- Beslutades att föreslå medlemmarna att årsmötet senareläggs med hänsyn till det allvarliga läget rörande Corona och smittspridning. Årsmötet föreslås hållas den 7 augusti på Torpaängen. Styrelsens bedömning är att det då bör vara möjligt att genomföra mötet med medlemmarna närvarande på plats.
- Beslutades att årsmöteshandlingarna ska läggas ut på hemsidan stadgeenligt under maj.
- Årsmöteshandlingarna gicks igenom.

§8 Övriga frågor

- Noterades att problemen med hemsidan i huvudsak åtgärdats. Kvarstår att få igång mailfunktionen.

§9 Nästa styrelsemöte

- 2021-05-16 kl. 10:00 vid Torpastugan alternativt digitalt i Teams

§10 Mötets avslutande

- Ordförande tackar närvarande och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet

Justeras

Gunnel Forsberg

Lars Stendahl

Sid 3

